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يكبار ديگ�ر زنگنه، يكب�ار ديگر خواس�ته 
زنگن�ه و يكب�ار ديگر تأمي�ن نظ�رات وزير 
نفت از س�وي رئي�س مجلس ب�ا بازيگرداني 
غلامرض�ا تاجگ�ردون رئي�س كميس�يون 
برنامه وبودج�ه! در ي�ك برنام�ه از قب�ل 
مش�خص ش�ده كارت س�وخت حذف شد تا 
پيوند لاريجاني و زنگنه بيشتر تقويت شود. 
به گزارش »جوان«، ماجراي حذف كارت سوخت 
يكي از برنامه هاي اصلي وزير نفت طي شش ماه 
گذشته بود كه براي تحققش بسيار تلاش شد؛ 
زنگنه در خرداد 94 در برنامه اقتصاد ايران اعلام 
كرد كه موافق ادامه س��امانه هوشمند سوخت 
اس��ت زيرا اطلاع��ات جالبي دارد ام��ا در تاريخ 
4 بهمن 94 به يك باره گفت: موافق ادامه سامانه 
هوشمند سوخت نيست زيرا اطلاعات مناسبي 

ارائه نمي كند!
اين تغيير موضع بي ارتب��اط با موضوع برندينگ 
نبود كه زنگنه تصمي��م دارد آن را اجرايي كند 
ولي كارت س��وخت بايد به پاي آن ذبح مي شد 
تا منافع چند شركت تأمين ش��ود. به هر شكل 
كار به بهارستان كش��يد و مجلس نهمي ها رأي 
به ابقاي كارت سوخت دادند كه با اعتراض زنگنه 
همراه شد. مجلس كه عوض شد دولت خواستار 
اصلاحاتي در بودجه 95 ش��د ك��ه حذف كارت 
سوخت يكي از زير شاخه هاي آن بود. كميسيون 
برنامه و بودجه با بازيگرداني تاجگردون رأي به 
باطل شدن كارت س��وخت داد ولي كميسيون 
انرژي مجلس خواس��تار ماندن كارت س��وخت 
و تداوم استفاده از آن ش��د. با تمامي اين كش و 
قوس ها روز گذش��ته مجلس رأي به »سوخت« 
كارت س��وخت داد. نمايندگان مجلس شوراي 

اسلامي در ادامه رسيدگي به لايحه اصلاح قانون 
بودجه س��ال 1395 با حذف بن��د ح تبصره 14 
قانون بودجه 1395 ال��زام دولت به حفظ كارت 
س��وخت را برداش��تند، البته برخي نمايندگان 
در جريان بررس��ي لايحه اصلاحيه دولت، قصد 
مخالفت با ح��ذف كارت س��وخت را در صحن 
مجلس داش��تند كه رئيس مجلس با استناد به 
اينكه كليات لايحه مذكور تصويب ش��ده، اجازه 

طرح اين پيشنهاد را نداد! 
البته حس��ين حاجي دليگاني در اين رابطه گفته 
است كه طرح دو فوريتي براي ماندن كارت سوخت 
به هيئت رئيسه اضافه خواهد ش��د: »نمايندگان 
طرحي را با قيد دو فوري��ت تهيه كردند كه در اين 
طرح ضرورت باقي ماندن كارت سوخت پيگيري 
مي ش��ود. وجود كارت س��وخت موجب افزايش 
ش��فافيت در عرضه بنزي��ن و كاه��ش قاچاق آن 
مي شود و از اين طريق مصرف بنزين كنترل می شود 

و به بنزين وارداتي نياز كمتري خواهد بود.«
روز گذشته مجلس البته امتيازهاي بيشتري را 
نيز براي دولت به همراه داش��ت، مثلًا به دولت 
اجازه داده شد از محل حس��اب مازاد حاصل از 
ارزيابي خالص دارايي هاي خارجي بانك مركزی 
پس از كسر منابع لازم براي اجراي ماده 46 قانون 
رفع موانع توليد رقابت پذير و كسر مازاد تسعير 
ناش��ي از منابع ارزي بلاوصول يا بلوكه ش��ده يا 
مصادره ش��ده بانك مركزي، مطالبات اين نهاد 
از بانك ها را براي تس��ويه مطالب��ات قانوني اين 

بانك ها، تسويه كند. 
همچنين طبق مصوبه مجلس، به دولت اجازه داده 
شد براي پرداخت بدهي خود به طلبكاران از جمله 
بانك ها، پيمانكاران، شهرداران )با اولويت شهرهاي 

زير 20 هزار نفر جمعيت( و بدهي هاي مربوط به 
خريد تضميني محصولات استرات ژيك كشاورزي، 
تا معادل 40 هزار ميليارد تومان اوراق اسناد خزانه 
يا ساير اوراق اسلامي ديگر با سررسيد تا 50 ساله 
منتشر و از طريق واگذاري آن به طلبكاران مزبور 
تمام يا بخش��ي از بدهي هاي خود را تسويه كند. 
بر اس��اس موافقت نمايندگان مجلس، به دولت 
اجازه داده ش��د تا مبل��غ 80 هزار ميلي��ارد ريال 
اوراق اسناد خزانه يا ساير اوراق اسلامي منتشر و 
براي تسويه تمام يا بخشي از بدهي هاي سازمان 
بيمه س��لامت ايرانيان به طلبكاران واگذار كند. 
همچنين نمايندگان مجلس شوراي اسلامي در 
اصلاحيه قانون بودجه 95 با تصويب حذف كارت 
س��وخت، وظيفه دولت براي عدم پرداخت يارانه 
نقدي به سه دهك بالاي درآمدي كشور از ابتداي 

تيرماه را نيز حذف كردند. 
همچنين خان��ه ملتي ها مقرر كردن��د بند )ط( 
تبصره 14 قانون بودج��ه 95 را نيز اصلاح كنند 
و مصوب كردند كه دولت موظف اس��ت پس از 
تصويب اين قانون نس��بت به ثبت نام افرادي كه 
موفق به ثبت نام براي دريافت يارانه نش��ده اند يا 
يارانه آنان به اشتباه حذف شده است، اقدام و پس 
از ثبت نام نسبت به پرداخت يارانه آنان اقدام كند. 

ثبت نام در فرمانداري ها انجام مي شود. 
   5 ميليارد دلار وام روسي

در بخش ديگ��ري از اي��ن جلس��ه، نمايندگان 
مجلس به دولت اجازه دادن��د تا مبلغ 5 ميليارد 
دلار وام از روس��يه براي پروژه هاي عمراني اخذ 
كن��د. گفتني اس��ت وكلاي ملت ب��ا 148 رأي 
موافق، 45 رأي مخالف و هشت رأي ممتنع با اين 
پيشنهاد كه توسط غلامرضا تاجگردون نماينده 

مردم گچساران و رئيس كميسيون برنامه وبودجه 
و محاسبات مجلس مطرح شد، موافقت كردند. 

رئيس س��ازمان برنامه و بودجه پس از موفقيت 
در مجلس پشت تريبون رفت و گفت: در نتيجه 
فعاليت هاي ديپلماتيك منابع مالي شرقي نيز به 
منابع در دسترس كشور اضافه شد كه موقعيتي را 
فراهم مي كند تا رقابت داشته باشيم و غرب حس 
نكند كه به صورت انحصاري مي تواند منابع را در 

اختيار ما بگذارد. 
محمدباقر نوبخت مع��اون رئيس جمهور افزود: 
براي دستيابي به رشد 8 درصد اقتصادي بايد از 
بخشي از منابع داخلي و بخشي از منابع خارجي 
اس��تفاده كنيم اما فقط يكي از انواع منابع يعني 

فاينانس مورد توجه قرار گرفت. 
نوبخت با اش��اره به اينكه در اين لايحه تصويب 
شده اس��ت س��الانه 50 ميليارد دلار به تفكيك 
10ميليارد دلار مستقيم و بقيه را به انواع روش ها 
بايد تأمين كنيم، گف��ت: در نتيجه فعاليت هاي 
ديپلماتيك، منابع شرقي هم به منابع در دسترس 
كشور اضافه شد كه موقعيتي را فراهم مي كند كه 
رقابت بنگاه ها و منابع را داش��ته باشيم. اين امر 
موجب شد غرب حس نكند كه مي تواند به صورت 

انحصاري منبع در اختيار ما بگذارد. 
همچني��ن محمدرض��ا پورابراهيم��ي رئي��س 
كميس��يون اقتص��ادي مجل��س در مخالف��ت 
با پيش��نهاد اجازه ب��ه دولت جهت اخ��ذ وام از 
دولت روسيه براي طرح  هاي تملك دارايي هاي 
س��رمايه اي گفت: دولت بايد در اين باره لايحه 
ده��د. وي وام با نرخ 2 درص��د را مطلوب خواند 
و اضافه كرد: بحث من، شكلي است و آيين نامه 
مجلس بايد رعايت ش��ود و ارائه اين پيش��نهاد 
مغاير اصل 52 و 53 قانون اساس��ي است. علي 
ادياني عضو كميس��يون ان��رژي مجلس هم در 
تذكري نسبت به اين موضوع واكنش نشان داد و 
گفت: پيش نيازهاي اخذ اين وام به لحاظ سياست 
خارجي و اضطرار دولت براي اخذ اين وام به چه 
دليل در لايحه بيان نش��ده و در كميسيون بيان 
شده است؟ اين تصميم براي نخستين بار است 
كه توسط مجلس شوراي اسلامي اتخاذ مي شود، 
نمايندگان ملت به دولت اج��ازه مي دهند كه از 

دولت روسيه وام اخذ كنند. 
در ادامه علي لاريجاني، رئيس مجلس ش��وراي 
اسلامي در پاسخ به تذكر ادياني توضيح داد: طبق 
متن صريح قانون، تصميم مجلس داراي ارجحيت 
اس��ت و دولت توانايي اجراي اين قانون را ندارد، 

مگر آنكه مجلس تصميم گيري كند. 
وي افزود: آنچه بيان كرديد اشكال قانون اساسي 
نيست و برداشت شخصي شما از قانون است، البته 
بهتر بود كه دولت در قالب لايحه اين درخواست 
را مطرح مي كرد، از حدود يك سال پيش دولت 
روسيه اعلام كرده بود كه قادر است وام با كارمزد 
2 درص��د را به ايران بپ��ردازد، نماين��دگان اگر 
مخالفتي دارند، مي توانند به اين پيش��نهاد رأي 
ندهند، نمايندگان موافق و مخالف اين پيشنهاد 
نظراتشان را بيان كردند و تصميم نهايي در اين 

باره با مجلس شوراي اسلامي است. 

كاهش سود سپرده های خرد با تورم جعلي 
 دولت یازدهم تسهيلات ارزان  را 

برای چه کسی کادو می کند؟ 
ارزان سازي تسهيلات بانكي آن هم در شرايطي كه سپرده گذاران كلان 
همچنان سود بالايي از بانك ها دريافت كرده و دهها ميليون سپرده گذار 
خرد و ضعيف بايد هزينه كاهش نرخ سود تسهيلات را دهند، يك تبعيض 
و آپارتايد به شمار مي رود، در عين حال نيز بايد عنوان داشت نرخ سود 
سپرده براس��اس تورمي كاهش مي يابد كه براي مردم ملموس نيست. 
ارزان بودن يا گران بودن منابع مالي، اقتصاد را دچار مشكل مي كند، از اين 
رو نرخ سود بانكي )سپرده و تسهيلات( بايد در يك فضاي غيرسياسي و 
براساس فاكتورهاي اقتصادي تعيين شود تا در اين رهگذر نه سپرده گذار 
ضرر كند و به واسطه ارزاني پول در اقتصاد رانت و فساد در شبكه بانكي و 
اعتباري بيداد كند و نه اينكه به دليل بالا بودن نرخ سود، نرخ تأمين مالي 
در اقتصاد افزايش يابد و شبكه بانكي و تسهيلات گيرندگان براي پرداخت 

سود و اصل وام با مشكل مواجه شوند. 
در اقتصاد ايران مبناي تعيين نرخ سود را تورم موجود در جامعه به علاوه 
كارمزد بانكي عنوان مي كنند، اما با دو مشكل در اين بخش مواجه هستيم؛ 
اول آنكه مبناي كش��ف تورم در اقتصاد ايران با آنچه مردم آن را احساس 
مي كنند متفاوت است و مردم تورم اعلامي از سوي بانك مركزي و مركز 
آمار را سياسي و بهانه اي براي كاهش نرخ سود بانكي مي دانند و از سوي 
ديگر به دليل بالا ب��ودن هزينه هاي بانك ها )به دلي��ل ريخت و پاش ها، 
س��وء مديريت ها، بنگاه داري و شركت داري و...( بس��يار بالاست و همين 
امر موجب ش��ده در ش��رايطي كه مثلًا ميانگين نرخ س��ود پرداختي به 
سپرده هاي كل 12تا 15درصد است اما ميانگين سود تسهيلات پرداختي 
بانك 25 تا 33 باشد كه در اينجا به وضوح هزينه هاي سنگين واسطه گر 
پولي در اقتصاد ايران مشخص مي ش��ود، پس در مقوله نرخ سود بانكي با 
سپرده گذاري روبه رو هس��تيم كه قائل به تعيين نرخ سود براساس تورم 
واقعي در اقتصاد اس��ت نه آن چيزي كه دولت مدعي كاهش آن اس��ت، 
با وام خواهي روبه رو هستيم كه تمايل به پول ارزان تر دارد كه اين صدا از 
اتاق هاي بازرگاني پيوسته به گوش مي رسد و در عين حال با شوراي پول 
و اعتباري روبه رو هس��تيم كه تحت نفوذ بانك مركزي و دولت و شوراي 
بانك هاي خصوصي مي باشد و درصدد است در عين حالي كه نرخ سود را 
براي كاهش نرخ تأمين مالي كاهش مي دهد، اين كاهش به گونه اي نباشد 
كه سپرده ها به يكباره از بانك ها خارج شده و ورشكستگي عمده بانك ها 
به تيتر يك رسانه ها تبديل شود. بررسي ها در دولت حسن روحاني نشان 
مي دهد سپرده گذاران كلان بانكي همچنان نرخ سودهاي بالايي از شبكه 
بانكي دريافت مي كنند، بدين ترتيب هزينه ارزان سازي تسهيلات بانكي را 
ميليون ها سپرده گذار خرد بانكي كه اقشار ضعيف جامعه هستند پرداخت 
مي كنند. نكته جالب آنكه دولت به پشتوانه تورمي نرخ سود سپرده هاي 

بانكي را كاهش مي دهد كه محاسبه اين تورم به نوعي اشتباه است. 
به طور نمونه براي كش��ف تورم عمومي در اقتصاد ايران، تغييرات بهاي 
بيش از 300 كالا استخراج شده و ميانگين اين تغييرات مبناي كشف تورم 
قرار مي گيرد، حال امكان دارد بهاي كالاهاي ضروري مورد نياز خانوار 
مانند نان، گوشت، مرغ، شكر، روغن، آب، برق، گاز، حمل و نقل، اجاره بها 
و... افزايش قابل ملاحظه يابد و ماهانه بخش قابل ملاحظه اي از درآمد 
خانوار را ببلعد اما اين افزايش به دليل آنكه در ساير اقلامي كه در سبد 
كشف تورم حاضر هستند و تغييري در بهايشان اتفاق نمي افتد، هيچ گاه 
ديده نمي شود يا بهتر بگوييم گزارش نمي ش��ود. ركود مي تواند تورم را 
در اقتصادهايي چون ايران كه سبد كالايي كشف تورم عمومي بدون در 
نظر گرفتن ضريب نفوذ اين كالا ها در سبد هزينه خانوارها مورد انتخاب 
قرار گرفته اند، كاهش دهد. كاهش نرخ سود بانكي براساس تورمي كه به 
واقع صحت و سقم آن زير سؤال است، علاوه براينكه ظلم به سپرده گذار 
خرد است، يك رانت عظيم به دليل ارزان سازي غيرمنطقي تسهيلات و 
پول ايجاد مي كند و در چنين شرايطي اشخاص حقيقي و حقوقي تلاش 
مي كنند به هر نحو ممكن به پول ارزان دست پيدا كنند و افراد بدهكار به 

شبكه بانكي نيز از كاهش نرخ سود انتفاع مي برند. 

 پرداخت 745 هزار ميليارد ریال تسهيلات 
در بانك کشاورزي  

بانك كش�اورزي از ابت�داي دولت يازده�م تا پايان س�ال 1394 
قريب به 745هزار ميليارد ريال تس�هيلات پرداخت كرده است 
كه از اين مي�زان 654 هزار ميلي�ارد ريال مع�ادل 88 درصد در 
بخش كش�اورزي و الباقي در س�اير بخش ها پرداخت شده است. 
بانك كشاورزي با حمايت دولت تا پايان سال 94 بالغ بر 4 ميليون فقره 
تسهيلات در بخش كشاورزي پرداخت كرده است تا نقش مؤثر خود 
را در كارآفريني، اشتغالزايي و توسعه اقتصادي كشور ايفا كند. شايان 
ذكر است در تسهيلات پرداختي بانك كشاورزي، بالاترين آمار مربوط 
به بخش زراعت و باغداري اس��ت كه 45 درصد از تعداد تس��هيلات 
پرداختي و 32 درصد از مبلغ تسهيلات پرداختي را به خود اختصاص 
داده است و بيانگر آن است كه بانك كشاورزي در رعايت اولويت هاي 
مدنظر دولت و مقام معظم رهبري، بيشترين توان تخصصي و اعتبار 
مالي خود را بر توسعه طرح هاي آبياري تحت فشار، احداث گلخانه ها 
و بهينه سازي روش هاي كشت در مزارع و باغات متمركز كرده است. 
همچنين در اين مدت بالغ بر 33 هزار ميليارد ريال اعتبار را در قالب 
104 هزار فقره تسهيلات براي خريد ادوات و ماشين آلات كشاورزي 

به متقاضيان پرداخت كرده است. 
---------------------------------------------------

 بانك دي سود سهام سال 94 را
زودتر از زمان مقرر پرداخت کرد

بان�ك دي ب�ا ه�دف ارج نه�ادن ب�ه اعتم�اد س�هامداران 
خ�ود ب�ه وي�ژه جامع�ه ايثارگ�ري، پرداخ�ت س�ود س�هام 
س�ال مال�ي 1394 را زودت�ر از زمانبن�دي مق�رر آغ�از ك�رد. 
به گزارش اداره كل روابط عمومي بانك دي، عليرضا عاطفي فر سرپرست 
بانك دي اظهار كرد: پس از برگزاري موفق مجمع عمومي عادي سالانه 
بانك دي در 31 تيرماه 1395 و تصويب صورت هاي مالي بانك، مقرر 
شد پرداخت سود سهام سال مالي 94 كه به ميزان 120 ريال به ازاي هر 
سهم به تصويب مجمع عمومي عادي سالانه بانك رسيده بود از اواسط 
مهرماه آغاز ش��ود كه اين امر با تلاش همكارانم در بانك دي حدود دو 
ماه زودتر انجام شد. وي با بيان اينكه آغاز پرداخت سود سهام سال 94 
زودتر از زمان مقرر در راستاي تكريم سهامداران بانك است، ادامه داد: 
با تلاش همكاران معاونت مالي و امور سهام بانك، از اواخر مرداد ماه به 
تدريج پرداخت سود سهام آغاز شده و نهايتاً تا 10 روز آينده سود همه 

سهامداران حقيقي پرداخت می شود.

همزمان با تصويب اصلاح قانون بودجه اجازه حذف كارت سوخت و دريافت وام 5 ميليارد دلاری از روسيه صادر شد

چراغ سبز مجلس به همه خواسته هاي دولت
انتشار 80 هزار ميليارد تومان اوراق قرضه مجوز گرفت

هادی  غلامحسینی

 فاطمه  عرفانيان/جوان 

وحیدحاجیپور
گزارشیک

 شناسایی شبكه 70 نفره فساد 
در سيستم اقتصادي بنياد شهيد 

املاك تباني شده به بيت المال بازگردانده شد  
رئيس هيئ�ت تحقيق و تفح�ص مجل�س از بنياد ش�هيد با بيان 
اينكه راه نجات كشور اين است كه مفاسد اقتصادي را قلع و قمع 
كنيم، اظهارداش�ت: در رابطه با تحقيق و تفحص از بنياد ش�هيد 
متوجه ش�ديم 50 تا 70 نفر شبكه فساد را تش�كيل مي دهند كه 
تعدادي دستگير ش�ده اند و همه آنها تعيين تكليف خواهند شد. 
به گزارش ف��ارس، امير خجس��ته نماينده مردم هم��دان در مجلس 
شوراي اسلامي روز چهارشنبه سوم ش��هريورماه در نشست خبري با 
حضور خبرنگاران درب��اره آخرين وضعيت تحقي��ق و تفحص از بنياد 
شهيد انقلاب اسلامي، با اش��اره به اينكه بانك دي با اسناد جعلي كار 
مي كرد و فاقد اساسنامه بود، گفت: در نتيجه تحقيق و تفحص از بنياد 
شهيد املاك از دست رفته به واسطه تباني و كلاهبرداري به بيت المال 
بازگردانده ش��د. وي از اختلاس 7 ميلي��ارد توماني يك��ي از مديران 
تشكيلات بانك دي خبر داد و اظهار داشت: پيگيري كرديم اين مدير 

دستگير و مبالغ به بيت المال بازگردانده شد. 
خجس��ته از بازگش��ت هتل »س��فيدكنار« در بندر انزل��ي كه بالاي 
100ميليارد تومان ارزش داشت به بنياد شهيد خبر داد و گفت: املاكي 
زيادي با تباني و كلاهبرداري از دست رفته بود كه در جريان تحقيق و 
تفحص بازگردانده شد، از جمله ساختمان مركزي بانك دي و اموال در 
اختيار شركت هاي كوثر را برگردانديم. وي با بيان اينكه ميلياردها تومان 
از شركت هاي اقتصادي »كوثر« كه به غارت رفته بود، برگردانده شد، 
گفت: دست سلطان شكر از معاملات در شركت هاي اقتصادي قطع شد 
و وضعيت او را كه در شركت »سبحان« كارهاي عجيب كرده بود تعيين 
تكليف كرديم. وي با اعلام معرفي افراد متخلف در شركت هايي همچون 
»تهران الكترونيك« به دادگاه ها، از بازگردانده ش��دن صدها ميليارد 
تومان وام هاي مشكوك الوصول با فشار هيئت تحقيق و تفحص خبر داد 

و گفت: اين وام ها تضامين نداشته و اعتبارسنجي نشده بودند. 
وي  بيان داشت: تباني در خريد و فروش آهن قراضه ميان مسئولان مربوطه 
و شركت هاي شخصي بدين ترتيب صورت گرفته كه آهن را كيلويي 325 
تومان خريداري كرده و به مبلغ 850 تومان به بانك دي فروخته بودند و در 
نتيجه 280 ميليارد تومان طي يك قرارداد صوري پول بيت المال را غارت 
كردند كه اين اموال از حلقوم مفسدان اقتصادي بيرون كشيده شد. نماينده 
مردم همدان در مجلس شوراي اسلامي گفت: در جريان اين پرونده ملكي 
را 47 ميليارد تومان ارزش گذاري كرده بودند در حالي كه ارزش واقعي آن 
5ميليارد تومان بود. وي با اشاره به اينكه شركت توسعه »ديدار ايرانيان« با 
ارزش مالي و ملكي 2 هزار ميليارد تومان در اختيار مجموعه اي قرار گرفته 
بود، تصريح كرد: در سال 93 اين شركت اعلام ضرر كرد و در سال 94، 20 
ميليارد تومان سود داد در حالي كه اگر اين مبلغ در بانك باشد بالاي 400 

ميليارد تومان سود به آن تعلق مي گيرد. 
خجسته اظهار داشت: منظور ما از تخلفات صورت گرفته در بنياد مربوط 
به كاركنان اين نهاد و كساني كه به ايثارگران خدمت مي كنند، نيست؛ 
هدف ما سيستم هاي اقتصادي بنياد از قبيل بانك دي و مؤسسه كوثر 
بوده است. وي در ادامه با اشاره به برخي جزئيات تخلفات صورت گرفته 
در بخش هاي اقتصادي بنياد شهيد، گفت: كلاهبرداري از صرافي بانك 
دي در دوبي به مبلغ 433 ميليون درهم توسط شركت فرخناز تجارت 
كيش يكي از اين تخلفات بوده اس��ت كه با پيگي��ري هيئت تحقيق و 
تفحص و برآوردي كه از سود و خس��ارت داشتيم، مبلغ 500 ميليارد 
تومان به بيت المال بازگشته است. خجسته با بيان اينكه به بانك هاي 
ديگر هم ورود كرده ايم، گفت: در حال حاضر در يكي از بانك ها 50 هزار 

ميليارد تومان بلاتكليف است كه بايد تكليف آن روشن شود. 
رئيس هيئت تحقيق و تفحص مجلس از بنياد شهيد در پاسخ به سؤال 
ديگري مبني بر اينكه آيا تهاتر اموال ش��هرداري تهران با بنياد شهيد 
انجام شده است يا خير؟ گفت: ش��هرداري خيلي زرنگي كرده و اموال 

بسياري را از بنياد برده است كه بايد برگرداند.
---------------------------------------------------

 بازپس گيري 700 هزار هكتار 
از جنگل هاي وقفي

رئيس س�ازمان جنگل ها، مرات�ع و آبخيزداري گف�ت: از مجموع 
۲ ميليون هكتار جنگل ، يك ميليون هكتار آن در عرصه وقف قرار 
دارد كه با تفاهمنامه اي توانسته ايم 700 هزار هكتار آن را برگردانيم. 
به گزارش فارس، خداكرم جلالي به مناس��بت هفت��ه دولت در جمع 
خبرن��گاران گفت: حفاظت مش��اركتي در 6 ميليون هكت��ار از اراضي 
كش��ور، تثبيت مالكيت دولت در 2 ميليون هكت��ار از اراضي و اجراي 
طرح كاداس��تر در 12 ميليون هكتار در عرصه هاي جنگلي و مرتعي از 
جمله سياست هاي راهبردي سازمان جنگل ها و مراتع و جزو اقداماتي 
است كه انجام شده است. وي در مورد برخورد با پديده زمين خواري و 
بازپس گيري جنگل هايي كه از منابع طبيعي در دست افراد افتاده بوده، 
گفت: در راستاي اجراي احكام قضايي از 42 هزار و 200 هكتار از اراضي 
جنگل هاي كشور خلع  يد شد و ايس��تگاه هاي ديده باني و پايشي براي 
اطلاع به موقع از حريق تشكيل داده ايم، چراكه سالانه به طور متوسط 
18 هزار هكتار اطفاي حريق در جنگل ها و مراتع انجام مي دهيم. رئيس 
سازمان جنگل ها و مراتع همچنين در مورد آخرين وضعيت خشكيدگي 
جنگل هاي بلوط كشور در منطقه زاگرس، گفت: خوشبختانه تغييرات 
اقليمي نقش زيادي در مهار آفت هاي اين جنگل داشت به طوري كه دو 
مرتبه سرمايه منفي 10 درجه به كمك ما آمد و سبب شد بتوانيم حائلي 

بين مناطق آلوده و مناطق سالم ايجاد كنيم.  

 سود 6ماهه پاکسان
92درصد افزایش یافته است 

مديرعام�ل پاكس�ان ب�ا اع�لام عملك�رد اي�ن ش�ركت، از 
افزاي�ش 14 درص�دي ف�روش، 37 درص�دي س�ود عمليات�ي 
و 9۲ درص�دي س�ود خال�ص در ش�ش م�اه گذش�ته خب�ر 
داد و گف�ت: اي�ن كارنامه در راس�تاي تحق�ق اقتص�اد مقاومتي 
ب�ه عن�وان اس�تراتژي نظ�ام در ح�وزه اقتص�ادي بوده اس�ت. 
محمدرضا حيدري در نشس��تي خبري گفت: اين اتفاق حاصل تلاش 
همه مديران و پرسنل اين مجموعه است كه در اثر آن در اين مدت سود 
ناخالص با رش��د 27 درصدي، بالغ بر 34 ميليارد تومان بوده است و به 
دنبال آن سود عملياتي كه حاصل كار مديران و كارگران كارخانه است 
نيز رش��د 37 درصدي را تجربه كرده و از 17 ميليارد تومان به بيش از 
24 ميليارد تومان افزايش يافته است. وي با بيان اينكه شركت پاكسان 
توانسته اقدامات مناسب و مؤثري را در شش ماهه گذشته صورت دهد، 
افزود: در نيمه اول امسال در مقايسه با دوره مشابه سال قبل، سود خالص 
شركت با جهش 92 درصدي از حدود 10 ميليارد تومان به 19 ميليارد 
تومان رسيده است. مهندس حيدري به ابزارهايي براي افزايش فروش 
اشاره كرد و افزود: تبليغات هدفمند، سازماندهي شده و منسجم يكي از 
اصلي ترين و مؤثرترين ابزارهايي بود كه به كار گرفتيم از جمله حمايت 
مالي و تبليغات در برنامه پربيننده و موفق ماه عسل بود كه باعث افزايش 
قابل توجه در فروش محصولات اين مجموعه ش��د. وي خاطرنش��ان 
كرد: كشورهاي روسيه، تركيه، عراق، عمان، افغانستان، تركمنستان، 
آذربايجان، تاجيكستان و بحرين شركاي صادراتي پاكسان هستند كه 
در شش ماه گذشته توانستيم ميزان صادرات را رشد 18 درصد بهبود 

ببخشيم و از لحاظ ارزآوري 7 درصد رشد داشته باشيم.

در حال�ي چن�دي پيش خبر كش�ف 
بزرگ ترين محموله قاچاق در 38 سال گزارش2

اخير رسانه اي شد كه به تازگي اس�تاندار هرمزگان مدعي شده 
فقط هشت كانتينر از ۲10 كانتينر اعلامي قاچاق بوده است، بدين 
ترتيب در عرض 36روز بزرگ ترين محموله قاچاق به كوچك ترين 
محموله قاچاق تبديل مي شود كه به واقع جاي تعجب و تأمل دارد. 
به گزارش »جوان «، مي گويند كار ستادي براي مبارزه با قاچاق كالا 
و ارز نتيجه ندارد زيرا از دهها ارگان و قواي مختلف در ستاد مبارزه 
با قاچاق كالا حضور دارند و چون شخص حقيقي پاسخگوي اصلي 
چگونگي مانور 16ميليارد دلاري قاچاق در اقتصاد ايران نيست، 
از اين رو خيلي نمي توان به ريشه كن شدن كالاي قاچاق از اقتصاد 

ايران اميدوار شد. 
تقريباً بي��ش از يك ماه گذش��ته بود ك��ه خبري مبني بر كش��ف 
بزرگ ترين محموله قاچاق كشور در خروجي رسانه ها قرارگرفت تا 
جامعه دلگرم شود كه ديگر كار مبارزه با قاچاق كالا و ارز جدي شده 
و قرار است از اين پس خواب راحت از چشم قاچاقچيان دانه درشتي 
كه در تهران و امارات و دوبي در حال هدايت كالاي قاچاق هستند، 
گرفته شود اما متأسفانه با گذش��ت 36 روز از پوشش خبري كشف 
بزرگ محمول��ه 210كانتينري قاچاق، اس��تاندار هرمزگان خبر را 

تكذيب و مدعي شد فقط هشت كانتينر قاچاق كشف شده است!
در اين بين كشف بزرگ ترين محموله قاچاق كشور در حالي از سوي 
استاندار هرمزگان با 36 روز تأخير تكذيب شد كه پيش تر ناجا، گمرك 

و ستاد مركزي مبارزه با قاچاق كالا و ارز آن را تأييد كرده بودند. 

به گزارش فارس، پس لرزه هاي كش��ف بزرگ ترين محموله قاچاق 
تاريخ 38 سال اخير و احتمالاً تاريخ كشور همچنان در صدر رسانه ها 
مط��رح ب��وده و در تازه ترين اظه��ارات در عين ناب��اوري اصل اين 
موضوع از سوي استاندار هرمزگان تكذيب شد. اين گزاره بهت آور و 
تأمل برانگيز پس از 36 روز توسط مسئولي مطرح شد كه خود رئيس 

كميسيون ستاد مبارزه با قاچاق كالا و ارز استان هرمزگان است. 
جاس��م جادري بدون اش��اره به جزئيات قاچاق اخير و پرداختن 
به اصل اتفاق رخ داده در هفته هاي اخير عنوان كرده اس��ت: خبر 
كش��ف و توقيف 210 كانتينر كالاي قاچاق كه از س��وي فرمانده 
انتظامي استان اعلام شد، صحت ندارد و حداكثر كالاي قاچاق در 
پرونده مذكور هشت كانتينر اس��ت. 29 تيرماه سال جاري بود كه 
سردار ملكي فرمانده پليس استان هرمزگان از كشف 210 كانتينر 
محموله ظروف شيشه اي، اسباب بازي، لوازم خودرو و لوازم خانگي 
به ارزش 190 ميليارد تومان خبر داد. پيرامون اين موضوع سؤالات 
و ابهامات فراواني پيش روي افكار عمومي قرار دارد كه مس��ئولان 

بايد در اين رابطه پاسخگو باشند. 
اول اينكه عل��ت چندصدايي و تناقضات آش��كار مي��ان اظهارات 
مسئولان يك اس��تان چيس��ت؟ و چرا پس از يك مدت طولاني 
كشف اين محموله تكذيب مي شود؟ اس��تاندار هرمزگان رياست 
كميسيون مبارزه با قاچاق كالا و ارز استان را برعهده دارد و اتفاقاً 
نيروي انتظامي نيز در اين كميسيون نماينده دارد، بنابراين تكذيب 

يا اطلاع از آن معلوم نيست چرا الان انجام مي شود. 
جدا از اين مسائل، چگونه امكانپذير و قابل قبول است كه ناجا بدون 

اسناد و مدارك در ميدان عملي مبارزه با قاچاق كالا و قبل از حصول 
اطمينان چنين موضوع با اهميتي را رسانه اي كند؟

همچنين اس��تاندار هرمزگان حداكثر كانتينرهاي كشف شده را 
هش��ت مورد اعلام مي كند، در حالي كه رئيس كل گمرك نيز در 
اظهارات خود حداقل به 24 كانتينر مش��ابه توقيف شده از سوي 
نيروي انتظامي تأكيد دارد. پيش تر فري��ده زبيدي مديركل دفتر 
مبارزه با جرائم س��ازمان يافته گمرك نيز از شناسايي 43 كانتينر 
حاوي اسباب بازي و ديگر كالاهاي قاچاق خبر داده بود كه با جعل 
اس��ناد و تباني ش��ركت هاي طرف قرارداد با يكي از سازمان هاي 

مستقر در مبادي رسمي صورت گرفته است. 
تكذيب ديرهنگام اس��تاندار هرمزگان به دلايل نامعلوم در حالي 
است كه حتي مسئولان ستاد مركزي مبارزه با قاچاق كالا و ارز نيز 
كشف بزرگ ترين محموله قاچاق كش��ور را تأييد كرده بودند. در 
اين راستا خورشيدي سخنگوي ستاد مركزي مبارزه با قاچاق كالا 
ضمن تأييد كشف و ضبط 210 كانتينر قاچاق عنوان مي كند كه 
كارهاي اطلاعاتي از اسفندماه سال گذشته شروع شد و توانستيم 
40 نفر از عوامل اجرايي را دس��تگير كنيم. تعج��ب و بهت افكار 
عمومي زماني بيشتر مي ش��ود كه در روز روشن اظهارات تمامي 
مسئولان دخيل در امر قاچاق به يكباره در نشست خبري جناب 
استاندار از اساس تكذيب مي شود. جالب تر اينكه رئيس سازمان 
بنادر نيز كه گفته مي شود برخي از كارمندان و اپراتورهاي بندري 
نيز دستگير شده بودند، همنوا با اس��تاندار هرمزگان كشف 210 

كانتينر كالاي قاچاق را رد مي كند.

طي 36روز بزرگ ترين كشف قاچاق كالا به كوچك ترين تبديل شد!

ستاد مبارزه با قاچاق درمورد کشف بزرگ محموله قاچاق شفاف سازی کند

تصمیمات مجمع صندوق سرمایه گذار مشترك گنجینه مهر مورخ 
1395/03/05 به شرح ذیل می باشد:

1. صورت هاي مالی صندوق براي سال مالی منتهی به 1394/12/29 
تصویب گردید.  2. حسابرس صندوق از موسسه حسابرسی هوشیار 

ممیز به موسسه حسابرسی شاخص اندیشان تغییر یافت.
صندوق سرمایه گذاري مشترك گنجینه مهر

آگهی مجمع مشترك  سرمایه گذار  صندوق  مجمع  تصمیمات 
ذیل  شرح  به   1395/5/20 مورخ  مهر  گنجینه 
تا سقف 300  افزار صندوق سالانه  نرم  به  می باشد: 1-هزینه دسترسی 
میلیون ریال تصویب گردید.  2-بند 9 امیدنامه مبنی بر افزایش حداقل 
تا   100/000 به  سرمایه گذاران  نزد  سرمایه گذاري  واحدهاي  حداکثر  و 
1/000/000 با توجه به ابلاغیه 12020059 مورخ 1394/12/24 تغییر یافت. 
3-بند د ماده 22 اساسنامه مبنى بر امکان سرمایه گذارى هرسرمایه گزار 

به میزان حداکثر 10درصد حداکثر واحدها تغییر یافت.
صندوق سرمایه گذاري مشترك گنجینه مهر

سازمان آگهي هاي  آگهی مجمع
 روزنامه جوان

تلفني آگهي مي پذيرد
88498473


